

THE SENATE

Friday, May 14, 1869

The Speaker took the chair at three o'clock p.m.

After routine,

Hon. Mr. McCrea presented to the House a Bill intituled: "An Act for the relief of George W. Jones"—read a first time.

On motion of Hon. Mr. McCrea said Bill was ordered to be read a second time on Monday, May 31st.

Hon. Mr. Tessier moved that the Clerk of this House be enjoined to procure an alphabetical list of the stockholders of every existing incorporated bank in the Dominion of Canada, showing the amounts of the shares and the residences of the stockholders, and that this motion be referred to the Joint Committee on Printing, with instruction to report on the propriety of printing such lists.—Carried.

Hon. Mr. Tessier moved that an address be presented to His Excellency the Governor General, praying that His Excellency will be pleased to cause to be laid before this House a copy of the annual report for 1868, of the Stipendiary Magistrate commanding the Government schooner *La Canadienne*, employed in protecting the fisheries in the Gulf of St. Lawrence, together with the report for 1868, of Mr. Alfred Blais, Fishery Inspector on the south shore of the St. Lawrence.

Hon. Mr. Mitchell said he had no objection to give the information asked for. They were waiting for a return from one of the officers in order to submit a full report, which would contain all the information desired. He hoped to be able to submit that report to the House in a few days.

VICE-ADMIRALTY COURTS

Hon. Mr. McCully moved for an address to His Excellency the Governor General praying that His Excellency will be pleased to furnish to this House, a tabulated statement of actions entered in each of the several Vice-Admiralty Courts of the Dominion, since the 1st July, 1867, distinguishing the Provinces, giving the names of vessels arrested, the amounts recovered in each case, when final decree pronounced; the amount of costs

LE SÉNAT

Le vendredi 14 mai 1869

Le Président occupe le fauteuil à trois heures de l'après-midi.

Après les affaires courantes,

L'honorable M. McCrea présente au Sénat un Bill intitulé: «Acte pour faire droit à George W. Jones» qui passe en première lecture.

Sur motion de l'honorable M. McCrea, on ordonne la deuxième lecture de ce Bill pour le lundi 31 mai.

L'honorable M. Tessier propose qu'on ordonne «Qu'il soit donné injonction au Greffier de cette Chambre de se procurer une liste des actionnaires, jusqu'au premier jour de mai courant, de toutes les banques incorporées existant dans la Puissance du Canada, le montant de chaque action, le nom et la résidence de chaque actionnaire, le tout dans un tableau alphabétique; et que cette motion soit renvoyée au Comité conjoint des Impressions avec instruction de faire rapport sur l'opportunité de publier ce tableau». Adopté.

L'honorable M. Tessier propose «Qu'il soit présenté une humble adresse à Son Excellence le Gouverneur Général, la priant de vouloir bien faire transmettre au Sénat copie du rapport annuel du magistrat stipendiaire commandant la goélette du Gouvernement *La Canadienne*, pour la protection des pêcheries dans le golfe Saint-Laurent, pour l'année 1868, avec le rapport de M. Alfred Blais, inspecteur des pêcheries sur la côte sud du Saint-Laurent, pour 1868.»

L'honorable M. Mitchell déclare qu'il ne s'oppose pas à la présentation de ces renseignements. On attend le rapport de l'un des fonctionnaires afin de fournir un dossier complet contenant toutes les informations souhaitées. Il espère pouvoir présenter le rapport à cette Chambre dans quelques jours.

COURS DE VICE-AMIRAUTÉ

L'honorable M. McCully propose: «Qu'il soit présenté une humble adresse à Son Excellence le Gouverneur Général, priant Son Excellence de vouloir bien faire transmettre à cette Chambre un état, en forme de tableau, des actions entrées dans chacune des Cours de Vice-Amirauté du Canada, depuis le 1er juillet 1867, indiquant les provinces, les noms des navires saisis, les montants recouverts dans tous les cas où il a été rendu un décret final;